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ZAPYTANIE 

 

 

 
Dotyczy:  MPZP „Rejon Szczepankowo – Spławie część A. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Proszę o informację na jakim etapie jest sprawa dotycząca mpzp „Rejon 

Szczepankowo – Spławie część A” która poruszałem w swojej interpelacji w sierpniu br. 

Zgodnie z przekazaną mi przez Pana Prezydenta informacją (pismo nr 050919-129) do końca 

br. powinien zostać przedstawiony RMP projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia mpzp.  Czy Pan Prezydent zaakceptował projekt uchwały? Czy Rada Osiedla 

już opiniowała projekt? Kiedy można spodziewać się dalszych działań w sprawie? 

 

 Szczegóły w załączniku. 

 

 

             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 


